
Module8  Unit 3  基础知识检测1  (Words P33-P41)
An a_________ idea is an idea that can be interpreted in many different ways.
B___________ is the house or area where a person was born, especially a famous person.
The dog has an a___________ sense of smell.
As the main rotor(螺旋桨) spins, it produces the lift to support the h____________ in the air.
A p_______ is a body of standing water, either natural or man-made, that is usually smaller than a lake.
A s_______is an area where direct light from a light source cannot reach due to obstruction by an object.
The manager called on all the employees to double __________(产量).
The atmosphere is a ___________(媒介) for sound waves.
Public officials are the servants and __________(代理人) of the people.
The UN officials urged government to remain _________(忠于) to the goal of low-carbon economies.
Bill had trouble _________(计算) the budget for the new project.
Do you think you could go upstairs and be with the boys in the _________(宿舍)?
It is said that his son is studying ___________(建筑学) at university.
The weather in England is quite _________. You can even experience four seasons in one day.
Many new art __________(美术馆) have sprung up in Shanghai recently.
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在毕加索出生的房子附近有一座博物馆，里面都是他的艺术作品。

_______ _______ _______ where Picasso was born _____ a museum full of art.

我惊讶地得知，毕加索一生创作了两万多件艺术作品。
I _____ ________ _____ learn that Picasso _______ _______ _______ ____ more than 20,000 pieces of art.

毕加索尝试过多种不同的绘画风格，但尤以立体派作品著称。立体派作品通常运用锐角，作品中世界被呈现为由立方体和矩形构成。
He ________ _______ different styles of painting, but was most famous for his work in ________, which often _______ _______ _______ and where the world _______ _______ ____ _______ ________ _____ _______ _______ ________.

举世公认，这幅画是世界上最珍贵的油画作品—— 如果这幅画到市场上出售，不可能估算出它可以达到什么价格。
By________ ________, this is the most valuable painting in the world—it is possible to _______ _______ _______ _______ _______ _______ if it ever came on the market.

除了达芬奇的作品，卢浮宫还藏有其他欧洲画家从13世纪到19世纪创作的六千多件作品。
_______ _____ ______ of da Vinci, the Louvre Museum has more than 6,000 other European paintings, _______ _______ the 13th century ____ the 19th century.

他的画作是典型的印象派风格。印象派画家摒弃了要像拍照一样精确地描绘物体这一观念，而是尝试通过色彩、光线和阴影的运用，表现物体的运动和绘画时瞬间的感受。
His paintings were ________ _______ a style called __________. With __________, the painter ________ _____ ______ _____ _______ things exactly as they look in a photograph, but _______ ______ show ________ and the ________ of the moment, through the use of colours, light and ________.

遗憾的是，尽管梵高全身心地投入绘画，他的努力得到的回报却微乎其微。
__________, although van Gogh _________ his whole _________ to ___________, he __________ _______ _________ _______ his effort.

今天，梵高的画每一幅都超过数百万美元。
Today，van Gogh’s paintings are ________ ________ _____ millions of dollars each.

明天我们将去阿姆斯特丹的另一座博物馆。
Tomorrow we _____ _______ _______another museum in Amsterdam.

他的父亲成功说服学校接纳毕加索。
His father ________ to _______ the school _____ _______ _______Picasso ______ a student.
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He pilot a ship through the Panama C_________.

I viewed her silence as an a__________ of guilt.

If you have not been to China, then these places should be your first destination, those beautiful s__________  waiting for you to enjoy.

We all shared in her happiness when she won the s__________ .

C_____ _____ the meat if you want to make dumplings.

Hopefully, you now have a basic idea of how to l______ ______ your program structure in your mind before you begin to write code.

 Gross! Why people like eating that kind of d__________  food? I am not a brave eater.

If you see a housefly, instead of using s_________ , hit it with magazine or newspaper. 

D_____  your hand in to see how hot the water is.

While delicious, they tend to be expensive, so you could h______ _____ _____ at making your own.

Canal  2.admission 3.scenery 4.scholarship 5.Cut up 6.lay out 7.disgusting 8.spray9.Dip 10.have a go
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在1983年，他被北京艺术学院录取。

In 1983，he _______ _______ _______ the Beijing School of Art.

这是一个不容错过的杰出画作。

It is an ________ ________ that should not be missed.

几年前，一副《蒙娜丽莎》的画是用烘焙成不同颜色的面包片做成的。

A few years ago, a picture of Mona Lisa _____ ______ _____ _____ ______ _____ ______ ______ to different colours.

系上你的围裙，做好准备来制作一个披萨脸谱。

________ your apron ______ and get ready to make a pizza face.

切一些西红柿做眼睛，用奶酪片做耳朵， 蘑菇做鼻子。

_______ _____ some tomatoes for eyes, pieces of cheese for ears, and a mushroom for a nose.

这些食材大多都可以在你当地的食品店里找到。

Most of these foods are ___________ at your local grocery.

它会是一副抽象画，还是静物画、风景画或者人物画呢？

Will it be an _______ ________, or will it be a pictures of things, a _______ or people?

首先，用蜡笔或者铅笔在卡片上画出图案的轮廓。

First，use a crayon or pencil to _______ _____ ________ _____ ______ _______ on the card.

你可以在粘贴之前把所有的贝壳都铺放在卡片上。

You can ______ all the pieces _____ on the card before you ______ them _______.

对一些人来说，这听起来可能有点恶心。

This may sound ________ _______ _______, but it is really quite clean and great fun.

例如，易拉罐的一端可以蘸上颜料，用来在一张卡片上画圈圈。

For example, one end of the tin can be ________ _______ _______ and used to make circles on a piece of card.

也可以从其他的垃圾上切下各种形状，蘸取颜料，压在卡片上。

Shapes can _____ _____ _____ _____ other rubbish , _______ ______ the paint and ______ on the card.

为什么不尝试上面的一些点子，然后试试你自己独创的点子呢？

________ __________ _________ _____ _______ at some of the ideas above and then _____ ______ some ideas of your own?


